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Referat FAU 
 

Referent: Marita M. Tunes Dato/Sted: Ostereidet 19.01.17 
Møte type: FAU møte Varighet: 18.00-19.00 

Tilstede:  

Eva  

Randi 

Anders 

Marita 

Bjarne 

Torill 

Christine 

 Ikke tilstede: 

Therese 

   
NESTE MØTE:   
 

Nr. Beskrivelse Ansvar Frist 
1.0 
 
 
 
 
 

Kommentar til forrige referat 
Ingen kommentar 
 
Kommentar til innkalling: 
Ingen kommentar 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

2.0 
 

Grillhytte 
 
Pristilbud inkl. tegninger har blitt innhentet fra Kolås. Prisen er satt til 
ca 37 000,- Dette er litt høyere enn hva som er budsjettert, men mulig 
skolen kan dekke det resterende. (Evt finne en annen løsning.) Det 
skal også undersøkes om designet kan gjøres enklere og da også 
rimeligere. 
 
Så snart det blir lyst om ettermiddagene må prosjektet settes i gang, og 
det må innkalles til dugnad. 
 

Anders 
(Har 
kontakt 
med 
Kolås og 
har 
tegninger 
og 
tilbudet) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3.0 
 

17 mai: 
 
Enighet med klasseinndeling i forhold til de ulike komiteene på 17 mai. 
7 klasse: hovedkomitè 
4 kl. Matkomitè 
2 kl. Leikekomitè 
 
Fau-representant for hver enkelt av disse klassene er ansvarlig for å kalle inn til 
møte for sin komitè. 
 
 
Det lages kopi av perm for lekekomitè og matkomitè og leverers ut til de ulike 
representantene for klassene, slik at de har informasjon om lett tilgjengelig på 
møte. (Eva) 

 
 
 
 
 
 
 
(Hver 
enkelt 
FAU 
repr) 
 
 
Eva 

NESTE  
MØTE 
 
15.02.17 
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Møte planlegges å avholdes onsdag 15.02.17 kl 18.30 
Avholdes i de respektive klasserommene. 
 
Marita lager innbydelse og Eva leser korrektur og videresender. 
 
Husk å få med at alle må stille/oppfordres til å møte uavhengig om de skal være 
på skolen denne dagen, da det er flere ting som kan gjøres i forkant. Få med tid 
og sted, samt forklaring på inndeling av ansvar i år. 
 

 
 
 
 
 
Marita/ 
Eva 

4.0 Eventuelt: 
 
En i 2.klasse mener de har for mye lekser på «feile» dager.  
Konklusjon: 
Dette må den enkelte ta opp med sin lærer og få tilrettelagt for den enkelte elev. 
Dette er ikke en felles oppfatning i klassen. 
 
Det har kommet reaksjoner på ulik belønning fra klasse til klasse. 
Konklusjon: 
Dette må lærere få lov å bestemme selv. Foreldre må heller forklare barnet om at 
det vil alltid være ulikheter fra klasse til klasse. Dette må barna lære å akseptere. 
 
Taxi-utfordringer. 
Gjentatte problemer med at Taxi ikke kommer som avtalt, og kan komme opp til 
en halv time for sent. Torill har sendt melding, og ikke fått skikkelig svar. 
Busser har også vært sene, uten at skolen får beskjed. 
Dårlig informasjonsflyt fra SKYSS, både mtp.buss/taxi (Skoleskyss). Torill er 
på saken, men foreldre kan gjerne også klage direkte.  
 
Veien opp til skolen.  
Veien opp til skolen er veldig dårlig. Sendt brev både i 2015 og 2016 til Eikefet, 
uten å få noe svar på henvendelsen. Vurderer å sende brev rett til rådmannen. 
Eva sender brev/purring 
 
Gladnyhet: 
Ostereidet gjorde det veldig bra på elevundersøkelsen. Resultatet har helt klart 
gått opp. Ny foreldreundersøkelse kommer snart. Dette er den samme som ble 
sendt ut i fjor, og vi er spendt på resultatet her. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Torill 
 
 
 
 
Eva 

NESTE 
MØTE 

 


